

PRESERVING BIODIVERSITY

Grenoble preserves and develops green spaces by using reasoned mowing. Reasoned mowing is a method of vegetation maintenance that involves letting green spaces grow naturally in the right place. This increases the biodiversity of plants, animals and insects. In the city, reasoned mowing is also intended to improve road safety (such as visibility for the motorists). This technique also makes it possible to save fuel thanks to the less frequent passage of maintenance vehicles. There are also other advantages: the natural regulation of plant species and the reduction of soil erosion. The plants will by themselves replenish naturally and fight the weeds. Finally green spaces contribute to the inhabitants' well-being.



PRESERVER LA BIODIVERSITE

Grenoble préserve et développe les espaces verts avec le fauchage raisonné. Le fauchage raisonné est une méthode d'entretien de la végétation qui consiste à laisser des espaces verts croître naturellement au bon endroit. Cela permet d'augmenter la biodiversité des végétaux, des animaux et insectes. En ville, le fauchage raisonné est aussi destiné à améliorer la sécurité routière (comme la visibilité pour l'automobiliste). Cette technique permet aussi de faire des économies de carburant grâce au passage moins fréquent des engins d'entretien. Il y a encore d'autres avantages : la régulation naturelle des espèces végétales et la diminution de l'érosion des sols. Les végétaux vont se ressemer naturellement et combattre les mauvaises herbes. Pour finir, ces espaces verts contribuent au bien-être des habitants de la ville.

